



ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးမှုလုပ်ငန်းစဉ်များ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

ကြယ်စင်အိမ်ရာဝင်းအတွင်း နေထိုင်လျက်ရှိသောလူကြီးမင်းများနှင့် ဧည့်သည်တော်များ ခင်ဗျာ/ရှင်

လူကြီးမင်းတို့ ကြားသိပြီးဖြစ်တဲ့အတိုင်း လတ်တလောတွင် COVID-19 ရောဂါပိုးကူးစက်ပြန့်ပွားနေမှုသည် တစ်ကမ္ဘာလုံး အတိုင်းအတာအရ အလွန်အရေးကြီးသော အကြောင်းအရာတစ်ခု ဖြစ်လျက်ရှိပြီး နိုင်ငံအများစုတွင် အဝင်အထွက်နှင့် သွားရောက်လည်ပတ်မှုများကို ကန့်သတ်လျက် ရှိပါသည်။

ကြယ်စင်အိမ်ရာ၏ အုပ်ချုပ်မှုတာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့်လည်း အိမ်ရာဝင်းအတွင်း နေထိုင်သူများအား ရောဂါကူးစက်ပြန့်နှံ့မှုမှ အကောင်းဆုံးကာကွယ်ပေးနိုင်ရန် အတတ်နိုင်ဆုံး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

ရောဂါကာကွယ်ရေး နည်းလမ်းများအနက်မှ တစ်ခုအနေဖြင့် အိမ်ရာဝင်းအတွင်း ဝင်ထွက်သွားလာ လျက်ရှိသော မော်တော်ယာဉ်များ၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်များနှင့် စက်ဘီးများပေါ်တွင် စီးနင်းလိုက်ပါ လာသူများကို ကိုယ်အပူချိန် တိုင်းတာစစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။ အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ သွားရောက်လိုသည့်နေရာနှင့် သွားရောက်လိုသည့် အကြောင်းအရင်းတို့ကိုလည်း လူကြီးမင်းတို့အနေဖြင့် လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူများသို့ အသိပေးခြင်းဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်စေလိုပါသည်။

ကိုယ်အပူချိန်တိုင်းတာရာတွင် ၉၉.၅ ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက် သို့မဟုတ် ၃၇.၅ ဒီဂရီ စင်တီဂရိတ်ထက် ကျော်လွန်နေပါက အောက်ပါအချက်များကို စနစ်တကျ ပူးပေါင်းပါဝင်လိုက်နာပေးစေလိုပါသည်။

၁။ လူကြီးမင်းသည် အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ ချက်ချင်းဝင်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်သေးဘဲ ၂ မိနစ်ခန့် စောင့်ဆိုင်းပေးရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ၂ မိနစ်ခန့်အကြာတွင် လူကြီးမင်း၏ ကိုယ်အပူချိန်ကို ပြန်လည်တိုင်းတာ စစ်ဆေးမည်ဖြစ်ပါသည်။



အကယ်၍ လူကြီးမင်း၏ ကိုယ်အပူချိန်သည် ၉၉.၅ ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက် သို့မဟုတ် ၃၇.၅ ဒီဂရီ စင်တီဂရိတ် အောက်လျော့နည်းသွားပါက အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ သွားရောက်လိုသည့်နေရာနှင့် သွားရောက်လိုသည့် အကြောင်းအရင်းတို့ မှတ်တမ်းတင်ပြီးလျှင် လူကြီးမင်းအား အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုမည် ဖြစ်ပါသည်။

အကယ်၍ လူကြီးမင်း၏ ကိုယ်အပူချိန်သည် ၉၉.၅ ဒီဂရီ ဖာရင်ဟိုက် သို့မဟုတ် ၃၇.၅ ဒီဂရီ စင်တီဂရိတ်ထက် ဆက်လက်ကျော်လွန်နေပါက အောက်ပါလုပ်ဆောင်ချက်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ လာရောက်လည်ပတ်သူများ

၁။ လူကြီးမင်းအား အိမ်ရာဝင်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုတော့မည် မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၂။ လူကြီးမင်း၏ ကိုယ်အပူချိန်သည် သာမန်ထက်မြင့်မားနေကြောင်း အထောက်အထားဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ထားမည်ဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) မှ ချမှတ်ထားသော လမ်းညွှန်ချက်များအတိုင်း မိမိဘာသာ သီးသန့်ခွဲခြားနေထိုင်ရန် အလေးအနက်ထား အကြံပြုတိုက်တွန်းလိုပါသည်။

၃။ လူကြီးမင်းအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစင်တာများသို့ ဆက်သွယ်နိုင်မည့် ဖုန်းနံပါတ်များ စာရင်းကို အသိပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

အိမ်ရာဝင်းအတွင်း လက်ရှိနေထိုင်လျက်ရှိသူများ

၁။ လူကြီးမင်း၏ ကိုယ်အပူချိန်သည် သာမန်ထက် မြင့်မားနေကြောင်း အထောက်အထားဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ထားမည်ဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) မှ ချမှတ်ထားသော လမ်းညွှန်ချက်များအတိုင်း မိမိဘာသာ သီးသန့်ခွဲခြားနေထိုင်ရန် အလေးအနက်ထား အကြံပြုတိုက်တွန်းလိုပါသည်။

၂။ လူကြီးမင်း၏ နေအိမ်သို့ ပြန်၍ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) မှ ချမှတ်ထားသော လမ်းညွှန်ချက်များအတိုင်း မိမိဘာသာ သီးသန့်ခွဲခြားနေထိုင်ခြင်းကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ လူကြီးမင်းအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစင်တာများသို့ ဆက်သွယ်နိုင်မည့် ဖုန်းနံပါတ်များ စာရင်းကို အသိပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် ကြယ်စင်မြို့တော်အိမ်ရာ စီမံအုပ်ချုပ်သူများအနေဖြင့် သွားလာလှုပ်ရှားမှုများ ကန့်သတ်သည့်ဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပေါ်လာလျှင်ပင် အိမ်ရာဝင်းတွင်း မရှိမဖြစ် လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှု များကို သေချာပေါက် ရရှိနိုင်စေရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားပါသည်။

COVID -19 တိုက်ဖျက်ရေးအတွက် လတ်တလောဖြစ်ပေါ်လာသော အခြေအနေများကို လူကြီးမင်း အနေဖြင့် ပူပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် နားလည်ပေးပါရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အိမ်ရာ ဝင်းအတွင်းသို့ ရောဂါကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအနည်းဆုံးဖြစ်စေရန် အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင်ပေးပါရန်လည်း မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ရောဂါကာကွယ်ရေး လမ်းညွှန် ချက်များကို လိုက်နာခြင်းဖြင့် မိမိကိုယ်ကိုယ်နှင့် မိမိအနီးအနားပတ်ဝန်းကျင်ရှိ လူသားများအားလုံး၏ ကျန်းမာရေးအပေါ် အလေးထားဂရုစိုက်ပြီး ရောဂါပြန့်ပွားကူးစက်ခြင်းကို မိမိမှတစ်ဆင့် ကာကွယ် ကြပါရန် အလေးနက်ထား တိုက်တွန်းလိုက်ရပါသည်။

ထူးခြားသောအခြေအနေ ဖြစ်စဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ဖြစ်စေ၊ သိရှိလိုသောအချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ ဖြစ်စေ customercare@yomaland.com သို့ စာပို့၍ အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။ နောက်ဆုံးရသတင်း အချက်အလက်များကိုလည်း လူကြီးမင်းတို့ထံ အချိန်နှင့်တပြေးညီ ပေးပို့ဆက်သွယ်သွားမည် ဖြစ်ပါ သည်။

အရေးပေါ်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဌာနများ၏ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်များ

- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာန - 09-449001261, 09-794510057
- မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာန - 09-2000344, 09-43099526
- ဗဟိုကူးစက်ရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဌာန - 067-3431432, 067-3431434, 09-429228991, 09-459149477
- ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်တုန့်ပြန်ရေးဌာန - 067- 3420268
- သန်လျင်ဆေးရုံ - 056 21 511
- ချမ်းမြေ့မေတ္တာဆေးရုံ (သန်လျင်) - 09 42012 3047



- ပန်းလှိုင်စီလုံဆေးရုံ - 01-368 4323, 09-421042679
- International SOS Yangon - 01-657922, 09-420114536

ယခုလို ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အတွက် အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်းနှင့် လူကြီးမင်းတို့ အားလုံး ကျန်းမာ၊ ဘေးကင်းပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်

Star City Management